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For the first time, porn legend Aiden Shaw takes fans behind-the-scenes to the gay
adult film world that made him a star. My Undoing ventures from locales such as Los
Angeles, San Francisco, New York, and London, to the sets of premiere studios like
Falcon, Catalina, and Studio 200.

Yet, this is not the typical adult film memoir, where stars drop names and titillate
readers with explicit moments. Although My Undoing shares in unsparing detail all the
hot stories about the sex and drugs that fueled Aiden's life, it more profoundly follows
him through a course of rocky and unfulfilling relationships. As Aiden eloquently and
often humorously points out, the romantic life of an adult film superstar is sometimes
lonely and lacking in love. But not love only in the form of a relationship, rather also
love from within himself. The book is equally moving for his revelations about his Irish
Catholic family, his Positive HIV status in the sex industry, and his recovery from a near
fatal car accident that left him temporarily paralyzed.

作者介绍: 

艾登·肖（Aiden Shaw），英国传奇模特，现为巴黎Success
models旗下签约模特。他同时从事多种工作，小说家、诗人、音乐制作人、知名DJ、
模特、舞者、摄影师、好莱坞演员、男妓、㚻片演员。

1966年2月，艾登·肖出生于英国伦敦，一个传统的爱尔兰天主教大家族中，在家排行
倒数第二。当个明星，是艾登·肖从小怀抱的梦想。长大一些，他进了英国南部的Brig
hton
College就读，主修视觉艺术，同时也开始了他的伴游事业，贴补生活。90年代初他搬
到美国洛杉矶这个影剧重镇，果不其然迅速窜红为一线㚻片巨星，合作片商包括了Falc
on、Catalina、Studio 2000等㚻片大厂。
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书评

他是谁？ 你不知道他是谁，你就不知道这本书的价值。
——他是小说家、也是诗人，他是音乐制作人、也是知名DJ；
——他是模特儿、也是舞者和摄影师；
——然而更著名的，他是明星，并且是个极为特殊的明星：他既是好莱坞演员，也是色
情Ｇ片巨星…… 2000年，他演出了第一部主...  
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